
 

 

Protokoll fört vid Årsmötet för Södra Åby Hembygdsförening  

11 mars 2021 

Mötet genomfördes digitalt med hjälp av ZOOM-programmet 
 

Närvarande:19 medlemmar deltog i årsmötet.  

Alla deltagare var digitalt uppkopplade via ZOOM. 
 

Ordförande Ulla-Britt Olofsson hälsade välkommen till det digitala årsmötet. 

 

Ordföranden inledde mötet med att hedra de medlemmar som gått bort under året genom att tända 

ett ljus, läsa en dikt av Nils Ferlin samt initiera en tyst minut. 
 

1. Kallelsen godkändes. 
 

2. Dagordningen godkändes. 
 

3. Röstlängden fastställdes. 

 

4. Val av mötesfunktionärer 

- ordförande Ulla-Britt Olofsson 

- vice ordförande Peter Ohlsson 

- sekreterare Lisbeth Rosenschöld 

- till justerare av dagens protokoll utsågs Anne Persson och Adam Ooms 
 

5. Verksamhetsberättelse för 2020 

Ulla-Britt gjorde en genomgång i ord och bild för hur verksamheten har sett ut under året. En 

verksamhet som varit mycket märkt av den pågående pandemin.  

Många planerade aktiviteter har fått ställas in. 

I bifogad verksamhetsberättelse redogörs för de aktiviteter som varit möjliga att genomföra. 
 

6. Ekonomisk redogörelse 

Kassör Tony Olofsson kommenterade bifogad Resultatrapport och Balansräkning och konstaterade 

att föreningens ekonomi är mycket god. Generöst arv och andra frikostiga donationer har avsevärt 

förbättrat ekonomin. 
 

7. Revisionsberättelse 

Revisor Fredrik Simonsson rapporterade att han och kollegan Göran Brown noggrant granskat 

föreningens förehavanden under året och att de inte har några anmärkningar att framföra. 
 

8. Ansvarsfrihet 

Ansvarsfrihet beviljades för kassören och styrelsen i övrigt. 
 

9. Årsavgift 

Det bestämdes att årsavgiften blir oförändrad för 2022, vilket innebär en avgift på  

150 kronor. 
 

10. Val av styrelseledamöter 

Lena Holmqvist rapporterade från valberedningen som förordar omval av samtliga  

styrelseledamöter förutom suppleant Lena Eidelin som avsagt sig sitt styrelseuppdrag.  

Jörgen Jensen valdes att ersätta Lena. 



 

 

Omval för två år av ordinarie ledamöter Tony Olofsson, John-Erik Jönsson, Peter Ohlsson samt av  

suppleant Göran Blomgren. 

Kvarstår gör ordinarie ledamöter Lennart Larsson, Pär Österberg, Lisbeth Rosenschöld samt 

suppleant Lena Eidelin som nu ersätts genom fyllnadsval av Jörgen Jensen. 
 

11. Val av ordförande 

Ulla-Britt Olofsson omvaldes som ordförande för ytterligare två år. 
 

12. Val av revisorer 

Omval för ett år av ordinarie revisorer Fredrik Simonsson och Göran Brown samt suppleanterna  

Bertil Olsson och Thomas Morän. 
 

13. Valberedning  

Omval för ett år av samtliga i valberedningen med Lena Holmqvist som sammankallande samt 

Eivor Olsson och Ove Brorsson. 
 

 

14. Tidningsredaktion 

Omval för ett år av samtliga i redaktionen för Byatidningen: Ulla-Britt Olofsson, Maria Cronberg 

samt Lisbeth Rosenschöld. 
 

15.Val av ombud och ersättare till bygdegårdsdistrikets stämma för ett år. 

Omval av ombud Ulla-Britt Olofsson och ersättare Lisbeth Rosenschöld. 

 

16.  Val av ombud till övriga sammanhang för ett år 

Omval av Ulla- Britt Olofsson. 

 

17. Information 

Ordföranden meddelade följande 

- en dokumentation, som beskriver renoveringen av möllan, finns tillgänglig i liten upplaga. 

- offerter för renovering av kök och badrum i Byahörnan har efterfrågats, men då många 

byggfirmor är fullbokade lång tid framöver, har det inte kommit in önskvärt antal offerter 

- förslag finns för kommande aktiviteter, men pga rådande restriktioner är det för tillfället inte 

möjligt att genomföra dessa 
 

18. Motioner 

Inga motioner har inkommit från föreningens medlemmar. 
 

19. Övriga frågor 

- Adam Ooms påpekade att möjligheten att kunna vrida möllan med hjälp av drejspelet på  

svansen  som inte fungerar. Marken runt omkring möllan måste först jämnas till.  

För detta behövs en grävmaskin. Ordförande kommer att ta upp detta med styrelsen. 

- Jörgen Jensen har med hjälp av mätinstrument kunnat konstatera att många fordon har alldeles 

för hög hastighet genom byn. Av 1 300 fordon överskred 80% hastighetsbegränsningen på 40 

km. Om polisen hade mätt hastigheten skulle 526 fått böter för fortkörning. Vad kan vi göra åt 

detta? Förslag och synpunkter kan lämnas till Jörgen. 

- Jenny Hansson vill gärna att aktiviteterna för barnen under midsommarhelgen fortsätter och 

kanske kan utvecklas. Styrelsen ställer sig positiv till detta. 

- Bettan Karlsson framförde ett stort tack till Hembygdsföreningen för allt som görs för 

medlemmarna 

 



 

 

20. TACK! 

Slutord från ordförande Ulla-Britt: 

Ett stort och varmt tack till alla som på olika sätt bidragit till att Södra Åby 

Hembygdsförening är en aktiv och levande förening. 

Tack till arv och donationer! 

Tack till revisorerna! 

Tack till valberedningen! 

Tack till alla medhjälpare till Adam Ooms samt till Thomas Morän, John-Erik Jönsson,  

Roland Lundström för allt arbete med Byahörnan och Möllan! 

Tack till redaktionen för Byatidningen! 

Tack styrelsen för gott samarbete! Stort tack till Lena Eidelin för allt arbete i styrelsen! 

Välkommen till vår styrelse Jörgen Jensen! 

Stort tack för ert engagemang! 

Nu väntar vi bara på att få komma igång igen med våra aktiviteter. Så Tack till vaccin! 

 

Ordföranden avslutade årsmötet. 

 

Södra Åby 11 mars 2021 

 

 

 

 

_________________________________  _______________________________ 

Ordförande Ulla-Britt Olofsson   Sekreterare Lisbeth Rosenschöld 

 

 

 

 

Justerare: 

 

 

 

_________________________________  ________________________________ 

Anne Persson      Adam Ooms     

 
 

 


